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1 Hartog/VVD 5a Mw. Pels Brief GS aan 
PS inz. advies 
GS 
aangehouden 
moties 
begroting 
2022

De VVD heeft de 
volgende vragen over 
agendapunt 5a, met 
betrekking tot de 
voorliggende financiële 
opties. GS leggen de 
Staten onder punt 1e 
een tweetal opties voor 
onder de letters a en b. 
De optie a lijkt op zich 
helder. Onze vragen 
gaan over optie b en de 
tekst onder het kopje 
Consequenties voor de 
algemene reserve. 

1) Wij leiden uit de 
stukken af dat de 
uitkomst van het 
zogenoemde 
uitgangspunt al 
becijferd is en op 
100.000 euro uitkomt. 
Wat is derhalve de 
bedoeling van GS met 
betrekking tot optie b?

1) De bedoeling van optie B is om uw Staten een keuze te 
geven welke uitgangspunten gehanteerd worden bij het 
bepalen van de het in te zetten bedrag ten behoeve van 
nieuwe beleidsvoorstellen in de begroting 2022. Optie A 
heeft als uitgangspunt een integrale benadering vanuit alle 
beschikbare middelen en de voorziene financiële 
ontwikkelingen. Optie B heeft als uitgangspunt een 
benadering vanuit het rekeningresultaat 2020 en de 
voorziene financiële ontwikkelingen. 
De financiële gevolgen van deze keuzes zijn opgenomen in de 
brief.

2) Onder optie B leggen wij uw Staten voor om voor de 
moties een bedrag van maximaal € 3.7 miljoen beschikbaar te 
stellen. De keuze voor het bedrag binnen deze bandbreedte is 
bij optie b aan uw Staten.

3) Het rekening resultaat en de bijbehorende ruimte is reeds 
bekend. Er komt geen andere som dan de reeds voorgelegde 
berekeningen waarbij we uw Staten een keuze voorleggen in 
de te hanteren uitgangspunten en inzichtelijk maken wat de 
financiële consequenties en risico’s zijn bij het te nemen 
besluit.

4) Het rekening resultaat bedraagt 13,7 miljoen. Voor de 
uittreding GNR is 10 miljoen gereserveerd. Het resterend 
bedrag bedraagt 3,7 miljoen. De stand van de algemene 
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2) Welke keuze wordt 
door GS ter 
besluitvorming 
voorgelegd onder optie 
b? Verschillende 
mensen uit onze fractie 
interpreteren dit anders 
dus graag uw 
toelichting.

3) Indien onze aanname 
dat het uitgangspunt 
reeds becijferd is (zoals 
onder 1 genoemd) niet 
de juiste is, vragen wij 
GS op welk moment of 
welke datum u 
voornemens bent te 
hanteren om de som te 
bepalen van het 
rekeningresultaat 2020 
rekening houdend met 
verwachte 
ontwikkelingen? 

4) Hoe is de 
bandbreedte 0-3,7M 

reserve geeft ruimte voor 100.000. De staten kunnen echter 
ook besluiten geen budget beschikbaar te stellen. 

5) Dit is een politieke vraag. De keuze hoe om te gaan met de 
adviezen vanuit GS op de eerder door uw Staten 
aangehouden moties en de keuze welk instrument u hiervoor 
gebruikt is aan de Staten.

6) De evaluatie die wordt voorgesteld in de brief heeft als 
bedoeling om de inrichting van het besluitvormingsproces 
rondom het rekeningresultaat 2020 te bezien en de 
voorgestelde evaluatie is dus niet gericht op  het aanpassen 
van financiële regels en kaders in bijvoorbeeld de financiële 
verordening. Aangezien er geen directe relatie is tussen de 
voorgenomen evaluatie en de financiële verordening zien wij 
dan ook geen aanleiding de behandeling van de financiële 
verordening aan te houden of om op dit moment al 
aanpassingen in deze verordening te overwegen. Wij 
benoemen deze evaluatie expliciet met als doel om te leren 
van het doorlopen proces en onze sturing op beleid(swensen) 
en de financiële consequenties binnen de P&C cyclus te 
optimaliseren.
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bepaald? Wat is de 
gedachte achter het 
opnemen van de 
bedragen 0 en 3,7M en 
de ruimte ertussen? 

5) GS wil in de 
commissie met de 
fracties in gesprek over 
de opties. Hoe ziet GS 
dit gesprek voor zich? 
Op welke wijze 
verwacht GS dat de 
fracties in de commissie 
een voorkeur kenbaar 
maken? Wordt iedere 
fractie geacht een 
voorkeur voor een optie 
uit te spreken? Waar 
moeten de 
woordvoerders ten 
opzichte van optie b aan 
denken? Wordt van de 
woordvoerders 
verwacht dat zij een 
bedrag noemen of is het 
de bedoeling dat 
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woordvoerders bij optie 
b de voorkeur voor hun 
fractie uit spreken voor 
een 
berekeningssystematiek. 
En dat de uitkomst bij 
het uitspreken van die 
keuze ongewis is maar 
gefixeerd wordt op een 
bedrag gelegen tussen 
nihil en 3,7M euro, 
ongeacht de feitelijke 
uitkomst van de 
berekening?

5) Hoe ziet GS eventuele 
besluitvorming over de 
verschillende opties 
voor zich? Komt dit 
onderwerp ter 
besluitvorming terug in 
Provinciale Staten? Zo 
ja, op welke datum? 
Dient iedere fractie in 
dat geval een motie in 
te dienen met daarop 
vermeld de keuze voor 
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optie a of b, en in het 
laatste geval ook een 
eventuele voorkeur ten 
aanzien van het 
gewenste bedrag? Zo 
nee, hoe zal de 
besluitvorming dan 
verlopen?

6) Hoe ziet GS de 
evaluatie naar 
knelpunten tussen 
wensen voor nieuw 
beleid en financiële 
spelregels voor zich? In 
deze commissie spreken 
we over de nieuwe 
Financiële verordening 
voor de komende 4 jaar. 
Wordt de behandeling 
aangehouden? Is GS 
voornemens de 
Verordening zonodig 
tussentijds aan te 
passen op een 
essentieel punt als de 
berekeningssystematiek 
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voor de hoogte van de 
Algemene Reserve als 
genoemd in 3.4 ten 
vierde van de 
voornoemde 
Verordening? Waarom 
benoemt u deze 
evaluatie zo expliciet, 
heeft PS hierom 
gevraagd? Zo ja waar en 
wanneer?
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